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Elak lambakan vape di sempadan negara

Ufata feantMin ag^oigi
penjpatkuasaan

hS< Jumlah p?^r ieri:bat rrer > rgkai bertebssSii

6M35J
eSEI MURID BEL9

KONFUKPKP
21anggotaMP*
tidakhadir
pemukiman»f
Perpecahan
'tulen'ulS

.' !ah

<E> L@pmm
KHAS

BAHAGIAN AKHIR

B SEREMBAN 21JULAI , r. -
EMENTERIAN Kesihatan 
meminta kerjasama agensi 
penguatkuasaan di sem- 

atkan 
elek-

K V-Eawj te vka'ji. berjni 
hjsapda^mteiiy, 

pPTS^uh; rjfcan Sun 
\\ T usia fcjvuijn DCf^uaUt.'.
// ltl/j ruigj drUm Ul-sr ' * •; 
\\ Da>i- guna Pa,•pa! JiAj *
// dcpaw tun* lepau QCifa&jj 
\\ AdJ Ptfijarjad- cpn. '
// raian. taivar U*

»
padan negara meningk 
kawalan terhadap rokok 
tronik atau vape bagi mengelak- 
kan lambakan produk tersebut di 
negara ini.

Menterinya, DatukSeri Dzulke- 
fly Ahmad berkata, kemasukan 
produk tersebut dapat dikawal 
jika pihaknya mendapat kerjasa
ma agensi penguat kuasa seperti 
Jabatan Kastam Diraja dan Ke- 
menterian Perdagangan Dalam 
Negeri Dan Hal Ehwal Pengguna.

“Saya ingin menegaskan 
penguatkuasaan kawalan pintu 
masuk yang melibatkan Jabatan 
Kastam perlu dipertingkatkan, 
khususnya kemasukan produk 
yang bernikotin.

“KPDNHEP juga boleh mem- 
bantu memainkan peranan 
dalam lambakan produk vape 
dan e-r'okok misalnya berbin- 
cang bersama Rangka Kerja 
Kawalan Tembakau (FCTC) 
mengenai standard kawalan 
produk tersebut dalam negara,” 
katanyaselepas menghadiri Ma
jlis Tilawah Al-Quran KKM per- 
ingkarKebangsaan kali ke-30 di 
sini, hari ini.

Dzulkefly berkata, kemente- 
rian sendiri turut mengambil be- 
berapa tindakan termasuk menu- 
buhkan Jawatankuasa Kerja
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KERATAN ahhbar Mingguan 
Malaysia semalam. bagi memastikan iklan secara 

langsung atau tidak langsung 
terhadap vape dibanteras dan 
dicegah.

Sementara itu, Kementerian 
Pendidikan pandang serius pen- 
jualan vape kepada murid se- 
kolah.

Dalam satu kenyataan, kemen
terian menegaskan, pihaknya 
akan bekerjasama erat dengan 
KPDNHEP untuk membendung 
penjualan bahan terlarang ber- 
kenaan.

“Hasil pemantauan dan aduan 
yang diterima, kementerian da- 
pati jualan balran tersebut adalah 
di luar kawasan sekolah.

“Kementerian 
mengambil langkah sewajarnya 
dalam memberi pendedahan 
tentang larangan membeli dan 
bahaya penggunaan bahan itu 
dari sudut kesihatan selain 
mengingatkan ibu bapa me- 
mantau kegiatan anak-anak 
yang menjurus ke arah ini,” ka- 
tanya di sini hari ini.

Pakar yang dianggotai penguat 
kuasa farmasi, sektor inspektorat 
kementerian, KPDNHEP dan 
FCTC.

Jawatankuasa itu yang 
dipengerusi kan timbalan saya Dr. 
Lee Boon Chye telah bermesyu- 
arat kali pertama pada 16 Julai lalu 
dan akan bermesyuarat untuk kali 
kedua esok bagi memperincikan 
penguatkuasaan terhadap vape 
yang bernikotin dalam masa ter- 
dekat ini, memandangkan bahan 
vape yang bernikotin adalah di
kawal di bawah Akta Racun.

“Bahagian Kawalan Penyakit 
juga sedang atur perbincangan 
dengan Kementerian Pendidikan 
mengenai isu penggunaan vape 
dalam kalangan pelajar sekolah,” 
katanya.

Tambahnya, kementerian juga 
berharap agar kerjasama dapat 
dijalinkan dengan Suruhanjaya 
Komunikasi dan Multimedia Ma
laysia termasuk stesen televisyen
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